
Årsmöte Svenska Frakturregistret 8 januari 2020 

 

1. Val av ordförande 

Årsmötet väljer Michael Möller till ordförande. 

 

2. Val av mötessekreterare 

Årsmötet väljer Karin Pettersson till mötessekreterare. 

 

3. Val av protokolljusterare 

Årsmötet väljer Cecilia Rogmark och Monica Sjöholm som protokolljusterare.  

 

4. Revidering av Frakturregistrets regelverk 

Förslag på att revidera begreppet Kontaktläkare/Kontaktsekreterare till Kvalitetsansvarig 

läkare/Kvalitetsansvarig sekreterare. Bifalles. 

 

5. Inval Styrgruppen 

Förslag på nya styrgruppsmedlemmar; My von Friesendorff, Skånes Universitetssjukhus, och 

Sebastian Mukka, Norrlands Universitetssjukhus. Bifalles. 

 

6. Verkställande utskott 

Inga förändringar, nuvarande verkställande utskott sitter kvar. 

 

7. Inval Vetenskapligt råd 

Förslag på nya medlemmar; David Wennergren, Sahlgrenska Universitetssjukhuset, och 

adjungerad Monica Sjöholm, Uppsala Universitet. Bifalles. 

 

8. Projekt Osteoporosmodulen 

Diskussion om fortsatt satsning med projektet Osteoporosmodulen och om det är rimligt att 

gå vidare när kostnadsutfallet är osäkert för VGR IT att implementera redan färdigutvecklad 

programvara. Kostnaden kommer troligtvis att ligga på cirka 300.000:-. Vi har dock fått in 

300 000:- från företaget Amgen AB så kostnaden/intäkten kommer gå plus minus noll, men 

det kommer också tillkomma ungefär samma kostnad från RC för att bygga modulen. Förslag 

från VU att ändå fullfölja projektet och ev ta kostnaden från forskningskontot. Bifalles. 

 

9. Årlig avgift för r-RCT-studie 

Diskussion om en årlig avgift för att bedriva en R-RCT-studie på Frakturregistrets plattform. 

Viktigt att det finns en grundpolicy som är väl motiverad. Förslag på att ha en uppstarts-

kostnad för uppbyggnad av modulens funktionalitet samt en årsavgift beroende på hur stor 

studien är. Uppstartskostnaderna för Hipsther är svår att beräkna då både RC och Gothia 

Forum gått in och stöttat projektet utan att fakturera både för att stötta och lära. För Duality 

har mycket av jobbet från Hipsther kunnat återanvändas och mottagaren av forskningsdata 

är den samma. Av denna anledning kan vi bara spekulera i uppstartskostnaden och 

uppskattar den till minst 250 000:-. Utöver denna kostnad önskar Frakturregistret ta en 

abonnemangsavgift på förslagsvis 100 000:- för att möjliggöra fortsatt drift av register-

plattformens forskningsdel. Fortsatt diskussion ska ske kring denna prislapp i styrgruppen för 

R-RCT och i VU. VU ska därefter återkomma med nytt förslag på nästa styrgruppsmöte. 

 



10. Fortsatt samverkan mellan ortopediska kvalitetsregister 

Höftprotesregistret initierade i oktober 2018 ett möte med Frakturregistret, 

Knäprotesregistret, BOA-registret för att diskutera framtida samverkan, ett mycket bra 

initiativ och klokt att vara före SKR. Samtliga 13 ortopediska register har sedan anmält sitt 

intresse till samverkan. Är dock viktigt att varje register bibehåller sitt självstyre och 

initiativförmåga. Förslag att fortsätta samverka. Bifalles. 

 

11. Initiera patientsamverkan 

Enligt SKR:s riktlinjer behöver Frakturregistret ha någon form av patientmedverkan, men 

eftersom det inte finns någon patientförening för frakturpatienter så skulle det istället kunna 

vara aktuellt med en representant från Svenska Osteoporossällskapet. VU ska fortsätta att 

jobba på frågan.  
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